
REFERAT FRA BESTYRELSESMØDE 20.09.23 

 
1. Valg af referent 

 
Sofie blev valgt til referent  

 

2. Status på økonomi v/Sofie 

 
Sofie har været tilkoblet banken for at kunne betale regninger, med hjælp fra Lars F. Andersen til 

trods for han trådte ud af bestyrelsen. Formand Morten Lund er langt om længe blevet oprettet, og 

derfor er det nu Morten og Sofie der står for betalinger af regninger/ tilser banken.  

 

3. Fortov efter fibernet v/ Sofie 

 
Sofie fik fat i ”Fiber Quality” ift. utilfredshed over flisernes genanlæggelse efter TDC har anlagt 

fibernet. Dette er der langt om længe kommet styr på, og fliserne er genanlagt de steder hvor der 

trængte mest.  

 

4. Legepladsen v/Morten 

 
Morten, Claus og Signe er i gang med at indhente tilbud på renovering af legepladsen. Der har 

været talt om at gøre legepladsen mere hyggelig og der vil inden næste generalforsamling blive 

indhentet 2-3 tilbud med skitser – der kan vises til GF samt mulighed for at komme med input.  

 

5. Hjemmesiden og Facebook v/ Jesper  

 
Jesper har overtaget hjemmesiden fra Lars.  

Jesper er blevet administrator på Facebook gruppen sammen med Morten.  

 

6. Evt. 

 
A) Sofie har fået mail fra www.vejbump.dk som hjælper grundejerforeninger med at ansøge om 

vejbump ved kommunen hvis der er udfordringer med fart på vejene. Da dette emne har været oppe 

at vende til gentagende generalforsamlinger, og vi ikke synes vejens nuværende vejbump har den 

store effekt er vi ved at undersøge priser og muligheder på dette emne.  

 

B) Der er kommet et indslag fra et af husene om Skov Larsen vedligeholder stier da det er 

observeret at græsset går over stierne. Skov Larsen vil blive kontaktet ift. aftale.  

 

C) Der er observeret utrolig mange tomme snus dåser og tomme dåser liggende i brandbælterne. 

Alle bedes samle op efter sig selv. 

 

 

Næste bestyrelses møde er d. 22/11 kl. 19  

 

http://www.vejbump.dk/

